
 Zápis z 2. mimořádného zasedání AS FSE UJEP 
 ze dne 28. 2. 2024 od 12 hod. v místnosti M409 

 Přítomní senátoři:  Akademická komora AS FSE UJEP 

 PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D – předsedkyně  senátu 
 Ing. Michaela Jánská, PhD. 
 Ing. Lucie Kopáčková 
 Ing. Petra Olšová, Ph.D. 
 Ing. Tomáš Sýkora, Ph.D. 
 Ing. Dita Štyvarová 

 Studentská komora AS FSE UJEP 

 Tereza Šponiarová – místopředsedkyně senátu 
 Bc. Jakub Dragoun 
 Jonáš Jiránek 
 Ing. Eliška Nacházelová 
 Radek Bureš 

 Hosté:  Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan FSE UJEP 
 Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 
 Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 
 Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 
 Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice FSE UJEP 

 Omluvení senátoři a senátorky:  Ondřej Černý, Mgr.  Alexandra Petrů 

 Neomluvení senátoři a senátorky: 

 Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
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 Program zasedání AS FSE UJEP  : 

 1.  Schválení programu zasedání 
 2.  Kontrola úkolů z minulého zasedání 
 3.  Žádost o akreditaci NMgr. studijního programu Řízení kulturních a kreativních 

 odvětví 
 4.  Plán realizace strategického záměru FSE UJEP na rok 2024 
 5.  Vyhlášení doplňovacích voleb do AS UJEP 
 6.  Informace o hospodaření FSE UJEP v roce 2023 
 7.  Různé 

 Zasedání AS FSE UJEP bylo zahájeno ve 12:05 hod. 

 Zasedání  zahájila  předsedkyně  AS  FSE  UJEP  Kateřina  Smejkalová,  která  v  úvodu  přivítala 
 všechny  senátory,  členy  vedení  fakulty  a  také  hosty.  Sdělila  důvod  mimořádného  zasedání 
 (termín  AS  byl  posunut  z 21.  2.  na  28.  2.  z důvodu  účasti  vedení  fakulty  a  řady  senátorů  na 
 školení  UJEP).  Informovala  o  změně  ve  složení  Studentské  komory  AS  FSE  UJEP  –  kolega 
 Stanislav  Podrábský  se  z osobních  důvodů  vzdal  mandátu.  Náhradníkem  a  novým  členem 
 SKAS  FSE  UJEP  se  stal  student  oboru  RRVS  Radek  Bureš.  Dále  z pracovních  důvodů  se 
 vzdal  mandátu  k dnešnímu  dni  též  Josef  Mergl,  kterého  nahradil  ve  SKAS  FSE  UJEP  student 
 Jakub  Dragoun.  Předsedkyně  senátu  dále  požádala  senátora  Jonáše  Jiránka  o  pomoc  se 
 skrutiniem  a  konstatovala,  že  se  senát  na  svém  zasedání  dne  28.  2.  2024  sešel  v počtu  11 
 senátorů, a že je tudíž usnášeníschopný. 

 Ad 1) Schválení programu zasedání 
 Předsedkyně  AS  FSE  UJEP  představila  všem  senátorům  program  zasedání,  který  jim  byl 
 předem  zaslán.  Navrhla  formální  úpravu  bodu  č.  5,  a  sice  místo  „Vyhlášení  doplňovacích 
 voleb  do  AS  UJEP“  bude  nově  na  programu  bod  s názvem  „Doplňující  volby  do  SKAS  UJEP. 
 Další  připomínky,  ani  doplnění  ke  změně  programu  vzneseny  nebyly,  senát  proto  přistoupil 
 k hlasování. 

 Návrh usnesení:  AS FSE UJEP schvaluje předložený program  zasedání  . 
 Výsledek hlasování:  přítomno 11, pro 11, proti 0,  zdrželo se 0 
 Závěr hlasování:  Návrh byl přijat. 

 Ad 2) Kontrola úkolů z minulého zasedání 
 ●  Na  minulém  zasedání  AS  FSE  UJEP  (1/2024,  bod  Různé)  byl  dán  dotaz,  zda  ve  STAGu 

 mohou  být  vyučujícím  k dispozici  i  telefonní  čísla  studentů.  Pan  proděkan  Kopáček  slíbil, 
 že  zkusí  zjistit,  zda  je  vše  v souladu  s GDPR.  Pan  proděkan  se  obrátil  na  pověřence  UJEP 
 pro  ochranu  osobních  údajů,  pana  Koláře,  zda  by  bylo  možné  plošně,  případně  selektivně, 
 zveřejnit  telefonní  čísla  studentů.  Nyní  je  dotaz  v tzv.  elektronické  frontě  (dotaz  zaslán 
 19.02.),  a  z  důvodu  personální  změny  na  pozici  pověřence  UJEP  pro  ochranu  osobních 
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 údajů  (od  1.  3.  bude  tuto  pozici  vykonávat  ombudsmanka  Tesařová),  budou  tyto 
 informace poskytnuty senátorům na příštím zasedání. 

 ●  Dotaz  předsedkyně  senátu  na  funkčnost  výtahu  v budově  FSE  v  Moskevské  ulici.  Paní 
 tajemnice  zopakovala,  že  výtah  je  momentálně  plně  funkční,  plánuje  se  generální  oprava, 
 která by mohla být realizována v letošním roce v rámci připravovaného projektu. 

 ●  Dotaz  senátora  Ondřeje  Černého  na  vysoké  ceny  pro  studenty  v menze  CPTO. 
 Předsedkyně  senátu  požádala  senátorku  Elišku  Nacházelovou  o  informaci  k výsledku 
 schůzky  senátorů  AS  UJEP  s panem  rektorem  a  panem  kvestorem.  Na  základě  jednání 
 bylo  rozhodnuto  o  zvýšení  dotace  o  50,-  Kč.  V blízké  době  by  měl  být  mezi  studenty 
 zaslán  dotazník,  který  by  měl  zjistit  důvody,  proč  studenti  nenavštěvují  menzu.  Současně 
 se  chce  menza  zaměřit  na  přívětivější  registraci  nových  návštěvníků  menzy.  Další 
 schůzka  je  naplánovaná  na  podzim,  kdy  se  bude  vyhodnocovat  dopad  těchto  změn.  Do 
 podzimu financováno z rozpočtu SKM, bude se řešit, zda je to takto udržitelné. 

 Ad 3) Žádost o akreditaci NMgr. studijního programu Řízení kulturních a kreativních 
 odvětví 
 Předsedkyně  senátu  předala  slovo  panu  proděkanovi  pro  studium,  jenž  je  zástupcem 
 předkladatele  návrhu  (oficiálně  předkládá  pan  děkan),  který  představil  nový  program,  kdy 
 předloženým  garantem  nového  studijního  programu  je  pan  rektor.  Program  je  profesně 
 orientovaný  a  navazuje  na  Bc.  program  z  FUD  –  Produkce  pro  kulturní  a  kreativní  odvětví. 
 Pan  proděkan  seznámil  senátory  se  základní  charakteristikou  studijního  programu,  studijním 
 plánem  a  shrnul  nejdůležitější  vyučované  předměty,  přičemž  zdůraznil  participaci  vyučujících 
 odborníků z praxe. Obsahem programu bude i povinná praxe v rozsahu 240 hodin. 
 Senátor  Tomáš  Sýkora  dodal,  že  kromě  subjektů  uvedených  v  akreditačním  spisu  bude  výuka 
 zajištěna  i  spoluprací  s  dalšími  odborníky  z jiných  sfér  a  apeloval  na  to,  že  je  třeba  do 
 profesně  zaměřených  studijních  programů  dodávat  odborníky  z praxe,  což  bude  nutné 
 promítnout do rozpočtu fakulty v příštích letech. 

 AS  FSE  UJEP  projednal,  vyjádřil  se  a  bere  na  vědomí  předložený  návrh  navazujícího 
 magisterského studijního programu „Řízení kulturních a kreativních odvětví“. 

 Ad 4) Plán realizace strategického záměru FSE UJEP na rok 2024 
 Předsedkyně  senátu  sdělila  důvody,  proč  požádala  o  představení  tohoto  Plánu  na  senátu.  Dle 
 Jednacího  řádu  AS  FSE  UJEP,  čl.  6,  odst.  1h  schvaluje  AS  FSE  UJEP  na  návrh  děkana 
 strategický  záměr  vzdělávací  a  tvůrčí  činnosti  FSE  UJEP  po  projednání  ve  Vědecké  radě  FSE 
 UJEP.  AS  FSE  UJEP  schvaloval  v roce  2021,  tedy  v minulém  funkčním  období,  Strategický 
 záměr  FSE  UJEP  na  roky  2021  –  2025.  Poté  předala  slovo  paní  proděkance  pro  rozvoj  a 
 kvalitu a požádala o představení tohoto Plánu. 

 Paní  proděkanka  seznámila  senát  s tím,  jakým  způsobem  Strategický  záměr  fakulty  vzniká. 
 Dále  představila  senátorům  Plán  realizace  strategického  záměru  FSE  UJEP  na  tento  rok  a 
 shrnula  hlavních  6  cílů.  Paní  proděkanka  dále  vyzdvihla,  že  by  ráda  zahrnula  do  procesu 
 tvorby  Plánu  i  senátory,  kteří  by  mohli  dodat  nové  poznatky  atp.  „Kolečko  tvorby“  by  mělo 
 vyvrcholit  koncem  října,  přičemž  cca  v  září/říjnu  bude  senátu  zaslán  rozpracovaný  návrh,  do 

 3 



 něhož  bude  moci  zasahovat.  Senátor  Tomáš  Sýkora  reagoval  na  strategický  záměr  otázkou, 
 zda  se  s takto  zpracovaným  záměrem  pracuje  aktivně,  případně  jakým  způsobem  se  s ním 
 pracuje  (zejména  s  ohledem  na  počet  a  příliš  obecnou  formulaci  cílů  a  absenci  implementační 
 části  dokumentu).  V diskuzi  sdělil  pan  děkan,  že  strategický  dokument  je  tzv.  „jízdním 
 řádem“,  který  je  řešen  v rámci  vedení  fakulty  na  pravidelných  poradách.  Dospělo  se  k závěru, 
 že  senátoři  mají  mnoho  podnětů,  kterými  budou  moci  přispět  do  následujícího  strategického 
 záměru.  Předsedkyně  senátu  poděkovala  paní  proděkance  za  ochotu  a  vstřícnost  představit 
 senátu uvedený Plán a za možnost podílet se na tvorbě Plánu v příštích letech. 

 AS  FSE  UJEP  projednal,  vyjádřil  se  a  bere  na  vědomí  předložený  Plán  realizace 
 strategického záměru FSE UJEP na rok 2024. 

 Ad 5) Doplňující volby do SKAS UJEP 
 Předsedkyně  senátu  podala  informaci  o  aktuálním  stavu  a  počtu  senátorů  v AS  UJEP  a  AS 
 FSE  UJEP.  Původně  bylo  plánováno,  že  by  byly  realizovány  volby  do  SKAS  UJEP  a  SKAS 
 FSE  UJEP  současně  v jeden  den,  ale  z legislativního  hlediska  to  není  možné  (konzultace 
 s panem  proděkanem  pro  studium,  i  s univerzitní  právničkou).  Je  zapotřebí  dovolit  1  senátora 
 do  SKAS  UJEP  za  FSE.  Volby  vyhlašuje  předseda  AS  UJEP,  který  bude  informován  dnes 
 bezprostředně  po  odhlasování  dílčí  volební  komise  a  termínu  voleb.  Poté,  co  bude  schválen 
 termín  konání  doplňujících  voleb  a  členové  dílčí  volební  komise,  budou  následně  požádáni 
 senátoři  o  schválení  harmonogramu  voleb  a  organizačních  pokynů  pro  volby  do  SKAS  UJEP 
 formou per rollam. 

 Návrh  usnesení:  AS  FSE  UJEP  jmenuje  pro  doplňovací  volby  do  SKAS  UJEP  volební 
 komisi  ve  složení:  Předseda:  Mgr.  Jaroslav  Izavčuk,  členové  komise:  Natálie 
 Drahoňovská, Viktorie Petrusová, Klára Knotková, Petr Beneda, Jan Trpka 
 Výsledek hlasování:  přítomno 11, pro 11, proti 0, zdrželo se 0 
 Závěr hlasování:  Návrh byl přijat. 

 Po  debatě  byl  domluven  termín  voleb,  a  to  20.  3.  2024  od  09:00  –  14:00  hodin  v učebně  MO 
 103, Moskevská 54, Ústí nad Labem. 

 Návrh  usnesení:  AS  FSE  UJEP  ustanovuje  pro  doplňovací  volby  do  SKAS  UJEP  termín 
 20.  03.  2024  od  09:00  –  14:00  hodin  v místnosti  MO  103,  v budově  FSE  UJEP,  v ulici 
 Moskevská 54, v Ústí nad Labem. 
 Výsledek hlasování:  přítomno 10, pro 10, proti 0,  zdrželo se 0 
 Závěr hlasování:  Návrh byl přijat. 

 Ad 6) Informace o hospodaření FSE UJEP v roce 2023 
 Předsedkyně senátu předala slovo paní tajemnici a požádala ji o informace k tomuto bodu. 
 Paní  tajemnice  senátory  obsáhle  informovala  o  hospodaření  fakulty  v loňském  roce,  přičemž 
 objasnila  význam  jednotlivých  položek  v IMISu,  které  se  týkají  rozpočtu  fakulty.  Z hlediska 
 hospodářského  výsledku  jsme  na  tom  relativně  dobře.  Paní  tajemnice  dále  sdělila,  že  bude 
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 společně  s panem  děkanem  dne  25.  3.  jednat  na  rektorátu  UJEP  o  rozpočtu  na  letošní  rok  a 
 ráda  by  senátorům  do  dne  zasedání  AS  FSE  UJEP  dne  20.  3.  představila  návrh  pro  jednání 
 rozpočtu na rektorátu. 
 AS  FSE  UJEP  vzal  veškeré  informace  podané  paní  tajemnicí  k hospodaření  FSE  UJEP 
 za rok 2023 na vědomí. 

 Ad 7) Různé 
 1)  Předsedkyně  senátu  sdělila,  že  součástí  zápisu  ze  zasedání  AS  FSE  UJEP  bude 

 materiál  vytvořený  Studentskou  komorou  Rady  vysokých  škol  s názvem  20  Priorit 
 univerzity 21. Století. 

 2)  Návrh  senátora  Tomáše  Sýkory  na  vytvoření  aktuální  fotografie  se  všemi  členy  senátu 
 a její umístění na webovou stránku AS FSE UJEP. 

 3)  Návrh  senátora  Tomáše  Sýkory  na  členství  senátora  Jakuba  Dragouna  do  Ekonomické 
 komise AS FSE UJEP – bude řešeno na dalším zasedání AS FSE UJEP. 

 Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno v 13:45 hod. 

 Předsedkyně  poděkovala  všem  za  účast  a  sdělila,  že  6.  řádné  zasedání  AS  FSE  UJEP  se  bude 
 konat 20. 3. 2024 od 12 hod. v MO 409. 

 Zápis provedla: Tereza Šponiarová 
 Zápis ověřila a schválila: PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 
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